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Ας δούµε πως κλίνονται αυτά τα ρήµατα στον Ενεστώτα: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

εγώ 
 

πηγαίνω 

 

εσύ 
 

πηγαίνεις 

 

αυτός / ή / ό 
 

πηγαίνει 

 

εµείς 
 

πηγαίνουµε 

 

εσείς 
 

πηγαίνετε 

 

αυτοί / ές / ά 
 

πηγαίνουν 

Όνοµα: 

 

Τα ρήµατα που τελειώνουν σε -αίνω γράφονται µε 
άλφα γιώτα. 

 

π.χ. ανεβαίνω, µαθαίνω, παχαίνω 

Προσοχή! Μόνο τρία ρήµατα δεν ακολουθούν τον 
κανόνα και γράφονται µε έψιλον. 

 

µένω, δένω, πλένω 

καθώς και όλες οι σύνθετες λέξεις µε αυτά τα ρήµατα 
 

π.χ. επιµένω, ξεδένω, ξεπλένω 
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Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

 
 
 

 
 

1. Συµπληρώνω τις προτάσεις µε τα ρήµατα που µου δίνονται στο 
σωστό πρόσωπο. 
 

Στο σχολείο εµείς ______________ (µαθαίνω) τις προπαίδειες. 

Ο αδερφός µου ______________ (κατεβαίνω) γρήγορα τις σκάλες. 

Τι ______________ (παθαίνω) και δεν προσέχεις; 

Δεν τρώω γλυκά, γιατί µε _______________ (παχαίνω). 

Εσείς _______________ (πηγαίνω) συχνά εκδροµή στο βουνό; 

 
 

2. Γράφω αι ή ε.  
 

    Η µικρή µου αδερφή αρρωστ___νει συνέχεια. 

    Ο θείος µου µ___νει στο Λονδίνο. 

    Ο µπαµπάς ζεστ___νει το φαγητό και η µαµά πλ___νει τα πιάτα. 

    Δεν καταλαβ___νω τι µου λες, όταν φωνάζεις. 

    Να µε περιµ___νεις το βράδυ. Δεν θα αργήσω. 

    Μην ανεβ___νεις πολύ ψηλά, θα πέσεις. 

 

3. Κλίνω τα παρακάτω ρήµατα. 

 

εγώ βγαίνω εγώ δένω 

εσύ    

αυτός / ή / ό    

εµείς    

εσείς    

αυτοί / ές / ά    


